



KOWLOON BOWLING GREEN CLUB

7th July 2021

Incentive Scheme for Membership Recruitment

In order to strengthen the Club's financial position, increasing the number of members is considered an effective way to boost the income.

In this regard, the General Committee decided to launch an "incentive scheme", hoping to encourage all members of the Club to commit to the scheme, which will be piloted for six months from 15th July, 2021 to 14th January, 2022.

Within the specified period of time, if an Ordinary Member could be successfully recruited, the proposer of the entrant will be honourably rewarded catering coupons worth HK\$3,500.00. However, if there is a dispute over the distribution of awards, the General Committee has the right to make a final decision.

For further information, please contact our Membership Manager, Ms. Yoki SIN at 2368-7733.

*Members of the General Committee are excluded to the scheme.

會員招募獎勵計劃

為了加強會所的財政，增加會員人數是增加會所收入之有效方案。

對此，執委會決定開展一項「獎勵計劃」，希望可鼓勵本會會員致力於該項計劃，該計劃會由 2021 年 7 月 15 日至 2022 年 1 月 14 日試行六個月。

期間如能成功招募一位普通會員，簽署推薦的會員會獲取價值港幣 3,500.00 元的餐飲券。如對獎項分配有所爭議，執委會有最終決定權。

如需更多信息，請致電 2368-7733 聯繫會籍經理冼剛而小姐。

*執委會成員不受惠於此項計劃。


Almon HO
Balloting Committee Chairman

